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Agenda 
1. Verslag vorige vergadering 

2. Mededelingen schoolteam  

3. Opvolgingspunten 

4. Werkgroepen 

5. Financiële stand van zaken  

6. Varia 
 

1. Verslag 
Het verslag van de vergadering dd 12-11-2024 wordt goedgekeurd en mag online geplaatst worden op 

de website van de school. Dit mag naar gery.bilsen@kohh.be gestuurd worden en dan wordt het 

gepubliceerd op de website. 
 

  2. Schoolmededelingen 

● Leren leren: 1 sessie voor de ouders en 5 sessies met de klas. Gedurende 5 weken, 1 uur per 

week in de klas. Dit kan voor het 5de en 6de leerjaar. Dit jaar testen we het  in het 6de leerjaar. 

De eerste sessie is met de ouders en leerlingen samen. Juf Katrien gaat aan meester Jonas 

vragen of de 5 sessies nog ingepland kunnen worden tijdens de lesuren. Eventueel kijken of dit 

ook om de twee weken georganiseerd kan worden. 

● Verschillende planningsmethodes naargelang het leerjaar: In het eerste en tweede wordt er 

voornamelijk op dagtaken gewerkt. Vanaf het derde begint men meer met een planning en een 

agenda per week. Volgende vergadering zal Juf Katrien hier meer in detail op terugkomen. 

● Feedback voorleesweek: De aandacht was wat minder bij de voorleesfee. Zij werkte met een 

map met tekst zonder prenten. De verhalen waren iets te moeilijk voor de kleinste kleuters. 

Hierdoor was de aandacht wat minder. De voorleespiet werd als zeer positief ervaren. Voor 

volgend jaar toe misschien enkel werken met de voorleespiet en deze een keer extra laten 

komen. 

● Het duo-lezen: Er werd enige stress ervaren onder de kinderen. Het lezen met leerlingen die men 

niet kent schrikt wat af, maar dit werd alsnog als zeer positief ervaren. 

● EHBO in het 6de leerjaar werd als zeer positief ervaren. Naar volgend jaar toe willen we kijken 

om dit uit te breiden naar alle leerjaren. Voor de kleuters kan dit al spelenderwijs een eerste 

kennismaking zijn. 

● Spelelementen voor Sinterklaas: De leerlingen zijn hier super blij mee. 

● Grote klassen: De reactie hogerop is dat men meer met graadklassen moet gaan werken, zodat 

kleine klassen en grote klassen wat gemixt worden. Momenteel wordt er een brief uitgewerkt 

die de ouders kunnen tekenen en waarmee wij een gesprek willen aangaan met het bestuur om 

dit aan te kaarten. Vanaf februari komen er instapuren bij. Het gaat hier om een 7 à 8 uur. Echter 

is dat moeilijk om in te vullen aangezien het om zo weinig uren gaat. Als we deze uren bij krijgen, 

zullen deze eerder ingezet worden bij juf Lieve ter ondersteuning. 

● Carnaval: we hebben een carnavalswagen waar 25 kleuters kunnen opstaan. Er is ook muziek 

voorzien. Er is een tractor voorzien. De ouderraad wil zich engageren om langs de wagen op te 

lopen om zo wat extra veiligheid te garanderen. Dit zal met de werkgroep carnaval verder 

uitgewerkt worden. De school voorziet borden zodat de klassen klas per klas kunnen lopen. 



● Gekke week zal ingevoerd worden tijdens de carnavalsweek. 

● Gezond ontbijt: Dit komt nog aan bod maar er is nog geen datum vastgelegd. De ouderraad zal 

hierin opnieuw sponsoren. 

● Hapje stapje: Het materiaal dat de kinderen mogen maken, zal tijdig aangeleverd worden. 

● Lezing Childfocus: Deze werd vandaag online gezet. We zullen dit nog enkele keren herhalen. 

Misschien dient er nog eens aangehaald te worden wat de aanleiding was om deze lezing te 

organiseren via Questi. Afhankelijk van het aantal aanwezigen herbekijken we de locatie. Als de 

groep niet te groot is, kan de lezing op school door gaan. 

● Proclamatie laatste kleuterklas: Is er een mogelijkheid om dit met juf Brenda en juf Karlien te 

bekijken of er toch iets georganiseerd kan worden. De ouderraad kan hierin mee ondersteunen. 

Nu wordt er een piratendag georganiseerd waarbij de kinderen een hele dag werken rond het 

einde van het kleuteronderwijs en krijgen ze ook een kleuterdiploma. De school haalt aan dat dit 

wel een thema is wat jaarlijks terug naar boven komt. Aangezien dit jaarlijks wordt aangehaald is  

dit toch iets wat gevoelig ligt bij de ouders, dat zij niet betrokken worden in dit evenement. 

● Infobrief 3de kleuterklas is afgeschaft: kan dit terug ingevoerd kan worden. De leerkrachten zelf 

geven aanl dat deze brieven niet gelezen worden. Als er gevraagd wordt om materiaal mee te 

brengen om te knutselen, hebben amper een handvol kinderen het nodige bij. 

● Halloween kleuters: ouders maakten de opmerking dat de kleuters niet verkleed mochten 

komen. Kan dit volgend jaar bekeken worden dat de kleuters ook betrokken worden. 

● Helm op fluo top: In het lager onderwijs loopt dat goed via een smartboard. Bij de kleuters 

wordt dit genoteerd, en naderhand aangevuld. Hierdoor zijn er soms verschillen. 

● Workshops rond het thema milieu en afval op maat van elke leeftijd. Informatie hierrond volgt. 

● Buffs voor het 6de leerjaar zijn geleverd. Het logo moet nog voorzien worden. 

● Nieuwjaarsdrink: volgende week is er een vergadering voorzien. 

● Viering op Kerstdag: De parochie is op zoek naar kinderen die willen voorlezen in deze viering. 

De school zal nogmaals een uitnodiging sturen. Tot nu toe zijn er twee kinderen gevonden. 

 

3. Opvolging 

● Kienavond: data voor 2025 zijn aangevraagd; tot op heden nog geen datum ontvangen. De 

gemeente geeft een datum door. Datums kunnen niet meer vrij gekozen worden. De gemeente 

tracht ervoor te zorgen dat elke organisatie 2 keer per jaar een kienavond kan bijwonen. Wij 

trachten één keer in het voorjaar en één keer in het najaar een kienavond te bekomen. Deze 

kienavond levert ons 300€ per keer op. 

● Koekenpakket: Wat gaan we hier rond doen? We willen dit een kans geven. Er moet nog gekeken 

worden welk merk we kiezen. De grootste zorg is dat bij de meeste koekenpakketten een 

minimale afname van 192 pakketten verplicht is. Gaan we deze allemaal verkocht krijgen? Het is 

de bedoeling dat we winst maken. Indien we enkele pakketten over hebben, kunnen we deze 

gebruiken als bedankje aan het einde van het schooljaar. We gaan bekijken of we tijdens het 

grootouderfeest al pakketten kunnen verkopen. De grootouders kunnen dan daar hun bestelling 

doorgeven en betalen, waardoor we ook hen kunnen bereiken, een generatie die het misschien 

iets moeilijker heeft met online bestellen/betalen. Daarnaast wordt ook het idee van 

pannenkoeken gelanceerd. Hierin dient er geen minimale hoeveelheid besteld te worden. 

Volgende vergadering stemmen we hierover. 



 

4. Werkgroep 

● Hapje stapje Paaseditie: Goed op schema. De volgende vergadering wordt voorzien begin 2025. 

● Pedagogie: Workshops voorzien. Hier zal nog op teruggekomen worden. 

● Fluo controle (Helm op Fluo Top) loopt via school. Na de krokusvakantie zullen wij bekijken om 

iets te organiseren met de ouderraad. 

 

5. Financiële stand van zaken  

● Resultatenrekening 2024: 
 

○ Uitgaven: 6825,39€ 

■ Pedagogische investeringen: 3617,88€ (Techopolis) 

■ Infrastructuur investeringen: 2111,93€ 

■ Fluocontrole: 243,10€ 

■ Attenties: 673,40€ 

■ Andere uitgaven: 21,78€ (Payconiq) 
 

○ Inkomsten: 5441,00€ 

■ Kienavond: 300,00€ 

■ Tomorrowland: 4500,00€ 

■ Opbrengst pizzaverkoop: 641,00€ 
 

○ Resultaat: 

■ Negatief van 1384,39 € 
 

● Begroting 2025: 
 

○ Uitgaven: 3240,00€ 

■ Dag van de directeur: 10,00€ 

■ Sensibilisering Sexting: 250,00€ 

■ Gezond ontbijt: 400,00€ 

■ Leren Leren: 600,00€ 

■ Workshops wetenschap: 800,00€ 

■ Fluoactie eenmalig: 100,00€ 

■ Traktatie leerlingen einde schooljaar: 100,00€ 

■ Cadeau schoolteam zonder klas: 100,00€ 

■ Afsluitende activiteit OR en schoolteam: 300,00€ 

■ Dag van de leerkracht: 30,00€ 

■ VCOV lidgeld 90,00€ 

■ Nationale voorleesweek: 200,00€ 

■ EHBO opleiding: 160,00€ 

■ Aankoop buff’s skireis: 100,00€ 



○ Inkomsten: 7200,00€ 

■ Hapje Stapje: 700,00€ 

■ Kienavond (2x): 600,00€ 

■ Koekjesverkoop: 700,00€ 

■ Tomorrowland 4500,00€ 

■ Pizza pasta: 700,00€ 

● Bank: 10900,99€ 

● Kas: 515,00€ 

● Er dienen nog enkele zaken betaald te worden: Opleiding EHBO, lidgeld VCOV. 
 

6. Varia 

● EHBO cursus: is dit een mogelijkheid om dit aan te bieden voor de ouders van onze kleuters? 
 Jan gaat dit uitzoeken en ons meer informatie bezorgen. 

● Nieuwjaarsreceptie:Dienen we hierin ondersteuning te bieden? Info volgt nog.  

 
 
 

 


